

Application Guidelines for S2 to S4 Admission (2021/22)

1. Application deadline: 16 July 2021 (Friday)
2. The application form can be downloaded from our website (www.ktscss.edu.hk).
3. The duly completed application form should be submitted to our General Office in person or by post on or before 4:30 p.m. on **16 July 2021** (Friday) together with copies of the following documents:
 - (a) HKID card
 - (b) Report cards of the past three years
 - (c) Relevant certificates, awards and/or proof of extra-curricular activities (if applicable, please hand in “Form A”)
 - (d) Certificate of Baptism (if applicable)
 - (e) A stamped addressed envelope
4. Interviews and written tests will be arranged for shortlisted applicants on or before **23 July 2021** if vacancies arise.

中二至中四入學申請 (2021/22)

1. 截止申請日期：2021 年 7 月 16 日 (星期五)
2. 申請人可於本校網頁(www.ktscss.edu.hk)下載申請表。
3. 申請人須於 **2021 年 7 月 16 日 (星期五)** 下午 4 時 30 分或以前親身或透過郵遞方式遞交申請表及下列文件：
 - (a) 身份證明文件副本
 - (b) 過去三年全年的成績表副本
 - (c) 獎狀或證書副本 (如適用 · 請同時交回『表格A』)
 - (d) 天主教教友領洗紙副本 (如適用)
 - (e) 已貼上郵票之回郵信封一個
4. 如有學額 · 本校將於 **7 月 23 日**(星期五)或以前為合適的申請人安排面試及筆試。